
Spotkanie z właścicielem firmy Radex

Dnia 3 marca 2020r. w Urzędzie Miejskim w Pieniężnie odbyło sie spotkanie z właścicielem firmy
Radex Panem Stanisławem Typą.Spotkanie dotyczyło zabezpieczenia transportu publicznego po
zlikwidowaniu Autobusowej Komunikacji Zastępczej.W czasie spotkania przeanalizowano siątkę
połączeń.Pan Stanisław Typa zwrócił uwagę na to,że firma Radex w dużej części zabezpiecza
połączenia po zlikwidowaniu Autobusowej Komunikacji Zastępczej.
Poniżej przedstawione są kursy realizowane przez firmę Radex w godzinach zbliżonych do kursów
realizowanych przez PKP(następnie AKZ)

Olsztyn-Braniewo

PKP          Radex

5:20         6:30 kurs realizowany do Ornety

16:07       15:30

20:23       20:10 kurs realizowany do Ornety

Braniewo-Olsztyn

PKP        Radex

5:02          6:40

13:50        13:45 kurs realizowany do Ornety

                15:25

18:15        17:40

W przypadku kursów realizowanych tylko do Ornety Spółka Radex nie wyklucza przedłużenia kursu
do Pieniężna(pod warunkiem,że będzie to uzasadnione ekonomicznie).
P.U.H Radex na bieżąco monitoruje przepływ pasażerów na obsługiwanych przez siebie trasach,
m.in. na linii Olsztyn-Braniewo/Braniewo-Olsztyn.Po zlikwidowaniu Autobusowej Komunikacji
Zastępczej z dniem 31 marca 2020r. Spółka Radex nie wyklucza poszerzenia oferty o dodatkowe
kursy(pod warunkiem,że będzie to uzasadnione ekonomicznie).
Burmistrz Pieniężna Pan Kazimierz Kiejdo zadeklarował chęć współpracy oraz pomoc ze strony
gminy w celu zabezpieczenia transportu publicznego.
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